
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Τουρισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Λεηλατημένες οι εγκαταστάσεις των Λουτρών Ποταμιάς Δήμου 

Αβδήρων Ξάνθης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Αισθήματα θλίψης, αγανάκτησης και οργής προκαλεί η εικόνα των διαλυμένων και 
λεηλατημένων ιαματικών λουτρών Ποταμιάς Δήμου Αβδήρων Ξάνθης. Διαφαινόταν τον 
Δεκέμβριο του 2016 και κατόπιν της έκδοσης του σχετικού ΦΕΚ περί της αναγνώρισης 
των Λουτρών Ποταμιάς ως «Ιαματικές Πηγές» ότι έβαιναν προς τουριστική αξιοποίηση. 
Ωστόσο, συν τω χρόνω, ερημώνονταν οι εγκαταστάσεις, αφού ουδείς δεν καταδείκνυε 
ιδιαίτερο ζήλο και ενδιαφέρον, προκειμένου να προαχθούν ως προμετωπίδα Θερμαλικού 
Τουρισμού στην ευρύτερη περιοχή της Θράκης. Συνεπεία του αναφερομένου και 
θλιβερού πια δεδομένου να έχει μετατραπεί ο ανεκμετάλλευτος «θησαυρός» της 
Περιφερείας Ξάνθης σε ετοιμόρροπα κτήρια και χαλάσματα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε, εφόσον υφίσταται βούληση αφ΄ υμών, όπως προβείτε στις δέουσες 
ενέργειες, προκειμένου συντόμως να αξιοποιηθούν και να προβληθούν οι Ιαματικές 
Πηγές της Ποταμιάς Δήμου Αβδήρων Ξάνθης; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7336

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/9/2022




